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JEUGDRAAD 
12 december 2023 
 
Werkingsjaar 2023 - 2024 

 
Aanwezigen: aanwezigheidslijst 
 
Verontschuldigd: Axelle Stoffels (Jong Vooruit), Iefke Hendrickx (schepen), Lena Stockbroekx (KSA 
Gudrun), Marie Seghers (KSA Gudrun), Magali Mally (Koraal), Harald Gjertsen (Jong Groen) 

 
Algemeen: 
 
Er is een algemene voorstellingsronde van alle aanwezigen. 

Agenda: 
1) Evaluatie sintstoet 
2) Evaluatie jeugdtreffen 
3) Organisatie lokalentocht 
4) Advies toekenning subsidies jeugdverenigingen 
5) Wat leeft er? 
6) Jeugdmemorandum verkiezingen 2024 
7) Mededelingen 
8) Activiteiten/evenementen 
9) Varia 

 
1. Evaluatie sintstoet 

 
Op 25 november 2023 werd de sintstoet opnieuw georganiseerd door de handelaarsvereniging 
‘Geniet van Schoten’. Aansluitend werd ook voor de eerste maal de Sint Happening 
georganiseerd in de Kaekelaar. Verschillende verenigingen hebben aan beide organisaties 
deelgenomen. We bevragen hoe de verenigingen deze hebben ervaren.  

Chiro Antoontje • (+) Heel leuk om te doen 

• (-) Minder snoep om uit te delen, maar mogelijks te wijten aan 
zelf geen snoep te hebben aangekocht 

Chiro Bloemendaal • (+) Stoet was heel leuk om aan deel te nemen 

• Happening was eerst een overrompeling, maar na de eerste 
drukte verliep alles vlot 

Chiro Don Bosco • Niet aanwezig 

Chiro Terdonck • (+) Leuke stoet, goed georganiseerd 

• (+) Nieuwe praalwagens zijn een meerwaarde 

• Helpen op de happening bleek niet meer nodig 

Chiro St-Filippus Jongens • Fijn dat we toch konden meedoen ondanks een foutje bij de 
inschrijving 

• (+) Meer snoep dan vorig jaar 

Scouts 62e MVB • Niet aanwezig 

• (+) Van leden vernomen dat het wel leuk was 

KSA St-Jan Berchmans • Niet aanwezig 

Enaxi vzw • Niet aanwezig 

Jong N-VA • (+) Meer volk dan verwacht 

file://///schoten.dom/Shares/DienstMappen/jeugd-en-gezin/Jeugdwerk/jeugdraad/jeugdraad%202023-2024/231212/Aanwezigheidslijst%20jeugdraad%2020231212.pdf
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2. Evaluatie jeugdtreffen 
 
Op 21 november 2023 heeft het jeugdtreffen plaatsgevonden. Het jeugdtreffen stond dit jaar 
voornamelijk in het teken van het memorandum en de verkiezingen van 2024. Ook van dit 
evenement vernemen we graag hoe de verenigingen dit hebben ervaren. 

Chiro Antoontje • (-) We waren een uur te laat en hebben dus een deel gemist 

• (-) Spreker van Jeka was niet zo interessant, daar we al mee 
gaan op kamp met deze organisatie 

• (+) Kleinere groepjes om met elkaar in gesprek te gaan was wel 
fijn 

Chiro Bloemendaal • (+) Gezellige locatie in de kelder van het Kasteel 

• (-) 19u was vroeg om te starten en er tijdig te geraken 

Chiro Don Bosco • (+) Leuk om deel te nemen 

• (+) Leden vinden de gekregen ‘Wakkere William’-beer leuk  

Chiro Terdonck • (+) Interessant om info mee te krijgen over de 
centrumvernieuwing 

• (-) Tweede spreker was veel minder interessant en te uitgebreid 

• (+) Jeugdtreffen zelf was goed georganiseerd 

Chiro St-Filippus Meisjes • We sluiten ons aan bij de mening van de andere verenigingen 

Chiro St-Filippus Jongens • (+) Leuk initiatief, goed georganiseerd 

• (-) Vorige editie was interessanter omdat er meer verschillende 
sprekers/standjes aanwezig waren 

Scouts 62e MVB • Zelf was ik afwezig op het jeugdtreffen, geen specifieke info 
meegekregen van andere aanwezigen 

KSA St-Jan Berchmans • Nog geen verslag gekregen van de aanwezige leiding. Ook niets 
negatief 

Enaxi vzw • Tijdens het memorandumgesprek als tafelgast maar met 1 
thema bezig kunnen zijn 

• (+) Interessant dat de centrumvernieuwing werd toegelicht 

• (-) tweede spreker was voor ons niet van toepassing 

 
 
3. Organisatie lokalentocht 
 
Vorig werkingsjaar werd de lokalentocht terug in het leven geroepen met een geslaagde eerste editie 
als resultaat. Graag polsen we vanavond even naar de stand van zaken rond de organisatie van de 
komende editie. Is er al een datum? Welke verenigingen stellen hun lokaal ter beschikking?  
 
De werkgroep geeft aan dat er nog niet werd samengezeten. Enerzijds door de opstart van het 
nieuwe werkingsjaar en anderzijds door de aankomende examens. Er wordt afgesproken om na de 
examens (januari 2024) een eerste maal samen te zitten.  
 
Tijdens de vergadering wordt door de verschillende verenigingen al even gekeken naar de 
mogelijkheden qua datum. Als eerste optie wordt momenteel 16 februari 2024 voorgedragen en 22 
maart 2024 als tweede optie. 
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4. Advies toekenning subsidies jeugdverenigingen 
 
Vooraleer de subsidies voor jeugdverenigingen kunnen uitgekeerd worden, dient de jeugdraad 
hiervoor positief advies te geven. Alle verenigingen hebben een overzicht van de uitbetaling 
ontvangen en hebben zoals bepaald een termijn gekregen om hierop te reageren. Er zijn enkele 
vragen per mail toegekomen, welke werden beantwoord.  
 
We vragen alle verenigingen om zich akkoord/niet akkoord te verklaren. Indien akkoord zal de 
uitbetaling van de subsidies voor jeugdverenigingen positief geadviseerd worden en kan de 
uitbetaling daarop volgen. 
 
Resultaat van de stemming: Alle aanwezige verenigingen verklaren zich akkoord. KSA Gudrun, Scouts 
14e OLV Ten Bos en Koraal vzw waren afwezig bij de stemming.  
  
 
5. Wat leeft er? 
 
We hebben voor de ‘Wat leeft er?’ opnieuw gekozen voor een puntje dat bij aanvang van dit 
werkingsjaar werd doorgegeven door een vereniging: (Scouts 62e MVB) – Omgaan met buren en 
meldingen van geluidsoverlast.  
 
Toelichting Scouts 62e MVB: We vragen ons af hoe andere verenigingen omgaan met de buren 
rondom de vereniging. Welke acties worden ondernomen? Wat werkt goed of minder? Momenteel 
stellen we vast dat de politie regelmatig gecontacteerd wordt. Soms terecht maar evengoed ook vaak 
ten onrechte. We hebben zelf al acties ondernomen, waardoor de situatie intussen fel verbeterd is.  

Chiro Bloemendaal • We delen briefjes van onze activiteiten rond in de buurt en bieden 
soms ook een gratis consumptie aan om de buurt aanwezig te 
hebben op onze activiteiten 

• Momenteel vernemen we weinig klachten uit de buurt, al letten we 
er ook op dat we niet te veel lawaai maken buiten de eigen lokalen 

Chiro Don Bosco • Tijdens ons jaarlijks feestweekend nodigen we de naaste buren uit 
voor taart 

• In onze zaal hangen de telefoonnummers van de groepsleiding 
zodat er rechtstreeks naar hen gebeld kan worden in plaats van 
naar de politie 

• Er hangen borden die iedereen aanmanen tot stilte voor de buren 
en we hebben aan onze ingang een bord met melding dat het 
geluid van spelende kinderen geen overlast kan zijn 

Chiro Terdonck • Bij evenementen steken we in de omliggende straten briefjes in de 
bussen met daarop ook de nummers van groepsleiding 

• Als de buren contact opnemen met de groepsleiding wordt muziek 
of andere overlast ook echt aangepakt 

• We ervaren zelf weinig klachten vanuit de naaste buren 

KSA St-Jan Berchmans • Vroeger veel last gehad van burenklachten 

• Eerst hebben we binnen de eigen groep actie ondernomen omdat 
de klachten deels ook zeker terecht waren. Zo houden we deuren 
gesloten en trachten we zoveel mogelijk binnen te zitten 

• We hebben de naaste buren uitgenodigd voor een gesprek 

• We hebben extra isolatie geplaatst om de hinder voor de buren te 
beperken 
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PAUZE 
 
6. Jeugdmemorandum verkiezingen 2024 
 
De werkgroep rond het memorandum is na het jeugdtreffen, waar een eerste voorstel naar alle 
aanwezigen werd teruggekoppeld opnieuw samengekomen. Alle opmerkingen en aanvullingen 
werden herbekeken en de geschreven tekst werd ook verder aangepast.  
 
We overlopen met het memorandum met de aanwezigen zoals het nu werd opgesteld. Eventuele 
vragen of opmerkingen werden verduidelijkt. Na het overlopen plaatst elke afgevaardigde zijn 
handtekening onder het document.  
 
De verenigingen die niet aanwezig zijn, kunnen na deze jeugdraad nog langskomen op de dienst 
Jeugd en Gezin om hun vertegenwoordigers te laten handtekenen. 
  
 
7. Mededelingen 

Chiro St-Filippus Jongens • Simons Janssens heeft nog geen naambordje. De dienst Jeugd en 
Gezin zal dit voorzien tegen de volgende jeugdraad 

• Seppe Denis zal de vereniging vertegenwoordigen voor de 
werkgroep obstakelrun  

KSA St-Jan Berchmans • De jeugdraad is merkelijk leuker dan vroeger. Meer inhoudelijke 
thema’s, waar het vroeger vaak luisteren was naar iets dat werd 
verwacht van de verenigingen 

 
8. Activiteiten/evenementen 

Chiro Antoontje • 22/12: Jeneveravond 

Chiro Bloemendaal • 15/12: Jeneverbar met fakkeltocht 

Chiro Don Bosco • 16/12: Jeneverbar met soep en vuurkorven 

Gemeente Schoten • 7/1: Schoten Schol! 

Chiro St-Filippus Jongens • 24/12: Krakmoment met jenever 

Scouts 62e MVB • 5/1: fakkeltocht met jenever 

 
9. Varia 

• Obstakelrun: Verenigingen kunnen nog tot 14 januari 2024 laten weten wie hun zal 

vertegenwoordigen in de werkgroep.  

• Vuurwerk: Er werd de vraag gesteld of het toegelaten is om vuurwerk af te steken tijdens 

oudjaar. We verwijzen hiervoor graag door naar desbetreffende pagina op de website van de 

gemeente: https://www.schoten.be/veiligheid-en-preventie/integrale-veiligheid/vuurwerk 

 

Voor verslag, 

 

Joeri Vinck 

Jeugdconsulent - Dienst jeugd en gezin 

https://www.schoten.be/veiligheid-en-preventie/integrale-veiligheid/vuurwerk

